الحرومتي في 180 ثانية يوم 01 حيسمبر 2019

University 8 Mai 1945 Guelma

MY THESIS IN 180 SECONDS COMPETITION



HONORARY CHAIRS

Honorary Presidents: Pr. ELLAGOUNE Salah

Pr. BORDJIBA Tarik

Competition Chair: Pr. LEMZADMI Ahcene

ORGANIZING COMMITTEE

President: Pr. LEMZADMI Ahcene

Members: Dr. DAHDOUH Mounia

Pr. ZANAT Kamel

Dr. MENASRIA Azzedine

Dr. BOUSBIA Aissam

Dr. DJEDDI Abdelhalim

Dr. BERREHOUMA Nabil

IMPORTANT DATES "LOCAL EDITION"

Submission & Registration deadline: 25th Nov 2019

Notification of acceptance: 27th November

Competition date:

01st December 2019

CONTACT INFORMATIONS

www.univ-guelma.dz/ mt180

Phone/Fax: +213 (0) 37 11 60 51

The competition E-mail: MT180@univ-guelma.dz



مســــابقة أطــروحتي في 180 ثانية

طلبة الدكتوراه و الطلبة حديثو التخرج مدعوون إلى خوض غمار المسابقة الشهيرة

" أطروحتى في 180 ثانية. 180 My thesis in 180 seconds " بتقديم موضوع بحثهم في ثلاث دقائق من خلال عرض يتسم بالبساطة، الوضوح و الإيجاز و الاقناع. باللغة العربية، الانجليزية أو الفرنسية مستخدمين شريحة واحدة.

المسابقة المعلن عنها في طبعتها الأولى موجهة إلى طلبة الدكتوراه جامعة 8 ماى 1945. قالمة، لتلها طبعة ثانية على المستوى الوطني مستقبلا.

تهدف "أطروحتي في 180 ثاني . 180 أطروحتي الله 180 ثاني . seconds" إلى تشجيع التواصل عبر التخصصات البحثية ومساعدة الأكاديميين الشباب على تطوير المهارات لمشاركة عملهم بفعالية مع جمهور واسع. فهي طريقة رائعة لتشجيع الباحثين على ترجمة عملهم للاستهلاك العام وأيضًا تدريبًا رائعًا للباحثين

ستقوم هيئة تحكيم مكونة من باحثين و غير باحثين متعددي التخصصات باختيار أفضل ثلاثة عروض تقديمية التي ستمنح جوائزا وذلك وفقا للمعايير الواردة في القواعد الرسمية.

MY THESIS IN 180 SECONDS COMPETITION

Doctoral students are invited to participate in the competition "My Thesis in 180 Seconds" by presenting their research topics in three minutes through a presentation that is simple, clear, concise and persuasive. In Arabic, English or French using only one slide

The competition announced in its first edition is addressed to the Doctoral students of the University of 8 May 1945. Guelma, The second edition will address students at the national level

My thesis in 180 seconds aims to encourage a multidiscipline communication and help young academics develop skills to effectively share their work with a broad audience.

A panel of academics and non-academics will select the three best presentations to be awarded.



